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U Dubrovniku, 18. veljače 2016. 

 
 

Poštovani, 
 
 
sukladno čl. 19. i čl. 47. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Dubrovnika (pročišćeni tekst)  

kao predsjednik Gradskog vijeća Grada Dubrovnika predlažem uvrštenje na dnevni red 15. 

sjednice Gradskog vijeća grada Dubrovnika, zakazane za 22. veljače 2016., sljedeće točke: 

 
"Prijedlog zaključka o obustavi isplate sredstava Plivačkom klubu Jug" 

 
 
 
 
 
 
 
 
Obrazloženje: 
 

Na osnovi predstavke potpisane od strane gosp. Tonija Miloslavića, u kojoj je navedeno niz 

nepravilnosti u radu Plivačkog kluba Jug, ta nakon zatraženog mišljenja nadležnih tijela i 

provedene rasprave na Gradskom vijeću, utvrđeno je da postoje indicije da se sredstva iz 

Proračuna Grada Dubrovnika nisu koristila sukladno zakonu i programu, te se stoga predlaže 

donijeti zaključak o privremenoj obustavi sredstava PK JUG. 

 

S poštovanjem, 

Predsjednik Gradskog vijeća 

Mato Franković 

 

 

Privitak: Prijedlog zaključka. 

 



 

 

 

 

 

 

       G r a d s k o  v i j e ć e   

 

KLASA:   

URBROJ:  

Dubrovnik,  

 

 

 

Na temelju članka 32. Statuta Grada Dubrovnika ("Službeni glasnik Grada Dubrovnika", broj 

4/09, 6/10, 3/11., 14/12, 5/13. i 6/13 - pročišćeni tekst), razmotrivši predstavku gosp. Tonija 

Miloslavića, Gradsko vijeće Grada Dubrovnika, na ××. sjednici, održanoj ××. ××××× 2016.,        

donijelo je   

 

 

Z A K L J U Č A K 

 

1. Poziva se gradonačelnik Grada Dubrovnika da od Službe za internu reviziju zatraži 

Izvješće o namjenskom korištenju sredstava iz Proračuna Grada Dubrovnika od 

2012. zaključno do 2015. godine, tj. o dodjeli sredstava Plivačkom klubu Jug od 

strane Dubrovačkog saveza športova, i o tome pisano izvjesti Gradsko vijeće u 

roku od 15 dana. 

 

2. Traži se od Dubrovačkog saveza športova da privremeno obustavi isplatu 

sredstava Plivačkom klubu Jug do nalaza Interne revizije. 

 

 

OBRAZLOŽENJE: 

 

Na osnovi predstavke potpisane od strane gosp. Tonija Miloslavića, u kojoj je navedeno niz 

nepravilnosti u radu Plivačkog kluba Jug, ta nakon zatraženog mišljenja nadležnih tijela i 

provedene rasprave na Gradskom vijeću, utvrđeno je da postoje indicije da se sredstva iz 

Proračuna Grada Dubrovnika nisu koristila sukladno zakonu i programu, te je stoga donesen 

zaključak kao u izreci. 

 

 

                                                                                            Predsjednik Gradskog vijeća: 

                             Mato Franković 
 

 

 

 


